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PROTOKÓŁ

Z POSIEDZENIA  WSPÓLNEGO

KOMISJI  RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  30 grudnia  2020  r.

w zdalnym  trybie  obradowania

W posiedzeniu  wspólnym  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego,  które  odbyło  się  w

dniu  30 grudnia  2020  r. w zdalnym  trybie  obradowania,  udział  wzięli  członkowie  Komisji

Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego,  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki

Społecznej  oraz  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa,  Starosta

Nowotomyski  - Andrzej  Wilkoński,  Wicestarosta  -  Marcin  Brambor,  Przewodnicząca  Rady

Powiatu  -  Renata  Gruszka,  Sekretarz  Powiatu  -  Ewa Bąbelek  oraz  Skarbnik  Powiatu  -  Barbara

Golon.

Listy  obecności  członków  poszczególnych  Komisji  stanowią  załącznik  nr  1  do protokołu.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,

Kultury  i Polityki  Społecznej  - Jacek  Pieprzyk,  który  powitał  wszystkich  obecnych.

Przewodniczący  poinformował,  że radni  otrzymali  proponowany  porządek  obrad  wraz  z

materiałami,  a wszelkie  zapytania  i uwagi  mogli  kierować  na adres  mailowy  Biura Rady.

Przewodniczący  dodał,  że nie wpłynęły  żadne  zapytania  i uwagi  do przesłanych  materiałów.

Przewodniczący  zapytał,  czy ktoś  chce zabrać  głos odnośnie  zaproponowanego  porządku

obrad?  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do punktu  1. Porządku  obrad.

Ad.l.  Analiza  materiałów  na sesję.

a) Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskieąo  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskieąo  w okresie  międzysesyjnym

Przewodniczący  poinformował,  że do sprawozdanie  nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  zapytał,  czy są  jakieś  pytania  do Pana Starosty?  Do dyskusji  włączył  się

radny  Krzysztof  Pacholak,  któremu  Przewodniczący  oddał  głos.



Radny  Krzysztof  Pacholak,  w odniesieniu  do posiedzenia  z 22 grudnia  2020  r., zapytał

Pana  Starostę  o planowane  wnioski  do  złożenia  do Rządowego  Funduszu  Inwestycji  Lokalnych.

Czy wniosek  na budowę  drogi  Opalenica-Lwówek  zostanie  złożony  na całą  drogę,  tak  jak  w

pierwotnym  naborze?  Jednocześnie  Radny  poprosił  o przybliżenie  treści  dwóch  pozostałych

wniosków.

Starosta  Nowotomyski  potwierdził,  że wniosek  dotyczący  budowy  drogi  Opalenica-

Lwówek  zostanie  ponownie  złożony.  Drugim  wnioskiem  planowanym  do złożenia  jest  wniosek

dotyczący  ostatecznego  dostosowania  szpitala  do warunków  rozporządzenia,  chodzi  o oddział

chirurgiczny,  ginekologiczno-położniczy  oraz  szpitalny  oddział  ratunkowy.  Trzeci  wniosek

dotyczy  rozbudowy  Powiatowego  Ośrodka  Dokumentacji  Geodezyjnej  i Kartograficznej.

Jako  drugi  do  dyskusji  włączył  się  Radny  Sylwester  Kamyszek,  któremu

Przewodniczący  oddał  głos.

Radny  Sylwester  Kamyszek  zapytał  o punkt  8 w odniesieniu  do Zarządu  z dnia  22

grudnia  2020  r. Czy Przedsiębiorstwo  DROMAX,  które  poprosiło  o przedłużenie  umowy  na

wykonanie  dokumentacji  na budowę  drogi  Opalenica-Lwówek  zdąży  wykonać  zadanie  do

ogłoszenia  naborów  na  programy  z Samorządowego  Funduszu  Dróg  Lokalnych?  Drugie

pytanie  w odniesieniu  do punktu  IO posiedzenia  Zarządu  z dnia  22 grudnia  2020  r. - jaką  kwotę

otrzymaliśmy  i jakie  środki  zostaną  przekazane  na  zakup  kontenerowego  tomografu

komputerowego?

Starosta  Nowotomyski  potwierdził,  że zadanie  Opalenica-Lwówek  ze względu  na

zakres  rzeczowy  i finansowy  jest  zadaniem  priorytetowym.  Jeżeli  chodzi  o firmę  zajmującą  się

opracowaniem  dokumentacji  projektowej,  będziemy  egzekwować  terminy  na ile jest  to

możliwe.  Jeżeli  chodzi  o  kontenerowy  tomograf  komputerowy  otrzymaliśmy  środki  z

Ministerstwa  poprzez  Wojewodę  Wielkopolskiego  w  wysokości  2.200.000,00  zł, jest  to  bardzo

potrzebne  urządzenie,  które  u Nas pozostanie.

Przewodniczący  zapytał,  czy są jeszcze  jakieś  pytania  ? Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  przeszedł  do kolejnego  podpunktu  obrad.

b)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2020.

Przewodniczący  poprosił  o omówienie  projektu  uchwały  Panią  Skarbnik  Barbarę

Golon.

Skarbnik  Powiatu  Barbara  Golon omówiła  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany

budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2020  r.

Przewodniczący  podziękował  Pani  Skarbnik  oraz  poinformował,  że nie  wpłynęły  żadne

zapytania.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2020.

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0



Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin

Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

BRAK  GŁOSU  (1)

Marek  Wichtowski

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

c)  Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2020  -  2030.

Przewodniczący  poprosił  o omówienie  projektu  uchwały  Panią  Skarbnik  Barbarę

Golon.

Skarbnik  Powiatu  Barbara  Golon  - omówiła  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia

zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2020  -  2030.

Przewodniczący  podziękował  Pani  Skarbnik  oraz  poinformował,  że nie  wpłynęły  żadne

zapytania.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2020  -  2030.

I

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin

Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

BRAK  GŁOSU  (1)

Marek  Wichtowski



Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

d) Proiektuchwaływsprawieustaleniawykazuwydatkówniewygasaiącychzupływem

roku  budżetoweąo  2020.

Przewodniczący  poprosił  o omówienie  projektu  uchwały  Panią  Skarbnik  Barbarę

Golon.

Skarbnik  Powiatu  Barbara  Golon  - omówiła  projekt  uchwały  w sprawie  ustalenia

wykazu  wydatków  niewygasających  z upływem  roku  budżetowego  2020.

Przewodniczący  podziękował  Pani  Skarbnik  oraz  poinformował,  że nie  wpłynęły  żadne

zapytania.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

I Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających  z upływem

roku  budżetowego  2020.

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin

Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

BRAK  GŁOSU  (1)

Marek  Wichtowski

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

e)  Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  zadań  powiatu  z zakresu  rehabilitacji

zawodowei  i społecznei osób niepełnosprawnych  zamieszkujących  na terenie

Powiatu  Nowotomyskiego,  które  finansowane  będą  z zaliczki  przekazanej  ze

środków  Państwoweąo  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2021

roku.

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.



I

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  zadań  powiatu  z zakresu  rehabilitacji

zawodowej  i społecznej  osób  niepełnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie

Powiatu  Nowotomyskiego,  które  finansowane  będą  z zaliczki  przekazanej  ze

środków  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2021

roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin

Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

BRAK  GŁOSU  (1)

Marek  Wichtowski

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

f)  Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie

statków  lub  innych  obiektów  pływających  w  roku  2021.

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za usunięcie  i przechowywanie

statków  lub  innych  obiektów  pływających  w  roku  2021.

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin

Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński



BRAK  GŁOSU  (1)

Marek  Wichtowski

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

g) Proiekt uchwały  w sprawie przyjęcia  zadań z zakresu administracji  rządowej w

sprawach  określonych  w  ustawie  o  powszechnym  obowiązku  obrony

Rzeczypospolitei  Polskiej.

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  zadań  z zakresu  administracji  rządowej  w

sprawach  określonych  w  ustawie  o  powszechnym  obowiązku  obrony

Rzeczypospolitej  Polskiej.

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin

Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

BRAK  GŁOSU  (1)

Marek  Wichtowski

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

h)  Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek

ogólnodostępnych  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego  w 2021  roku.

Przewodniczący  poinformował,  że do  projektu  uchwały  nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek

ogólnodostępnych  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego  w 2021  roku.



Wyniki  głosowania

I

ZA: 16,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: 1, BRAK  GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (16)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski  , Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (1)

Władysław  Napierała

BRAK  GŁOSU  (1)

Marek  Wichtowski

Członkowie  komisji  większością  głosów  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt

uchwały.

i) Proiektuchwaływsprawieutworzeniazwiązkupowiatowo-gminnego,,WieIkopoIski

Transport  Regionalny".

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  utworzenia  związku  powiatowo-gminnego,,WieIkopoIski

Transport  Regionalny".

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin

Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

BRAK  GŁOSU  (1)

Marek  Wichtowski

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.



j)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  statutu  związku  powiatowo-gminneąo

,,Wielkopolski  Transport  Regionalny".

Przewodniczący  poinformował,  że do projektu  uchwały  nie  wpłynęły  żadne  zapytania.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  statutu  związku  powiatowo-gminnego

,,Wielkopolski  Transport  Regionalny".

Wyniki  głosowania

ZA: 17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  1, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (17)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin

Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński

BRAK GŁOSU  (1)

Marek  Wichtowski

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

k)  Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  "Powiatowego  Programu  Ochrony  Zdrowia

Psychicznego  na lata  2021-2025".

Przewodniczący  poinformował,  że  zgodnie  z zapisami  zawartymi  w  zapytaniu

ofertowym  na opracowywanie  Programu  Ochrony  Zdrowia  Psychicznego  na lata  2021-

2025,  Program  musi  być zaprezentowany  Radnym  powiatu  na posiedzeniu  Komisji

Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej,  w związku  z czym  oddał  głos

przedstawicielkom  firmy  Doradztwo  Społeczne  i Gospodarcze  z siedzibą  w Poznaniu

pani  Zuzannie  Kupsiki  Ewie  Gałka.

Pani  Zuzanna  Kupsik  i pani  Ewa Gałka  omówiły  i przedstawiły  Program  Ochrony

Zdrowia  Psychicznego  na lata  2021-2025  w  formie  multimedialnej.

Przewodniczący  zapytał  czy  są jakieś  pytania.  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodniczący  poddał  ww.  uchwałę  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  "Powiatowego  Programu  Ochrony  Zdrowia

Psychicznego  na lata  2021-  2025".



Wyniki  głosowania:

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Dorota

Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew

Markowski  , Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  komisji  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Przewodniczący  przeszedł  do kolejnego  punktu  obrad.

I Ad.2.  Sprawy  różne.

Przewodniczący  zapytał,  czy są  jakieś  wnioski  i opinie?  Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  - Jacek

Pieprzyk  podziękował  wszystkim  za udział  w posiedzeniu  wspólnym  Komisji.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Przewodniczący

Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,

Kultury  i Polityki  Społecznej

jacekPieprzyk

Przygotowała:  Daria  Nawrot
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10:05

Brambor  Marcin  (obecny)

Chłopek  Dariusz  (obecny)

Drąg  Konrad  (obecny)

Frąckowiak  Adam  (nieobecny)

Galas  Maria  (obecny)

Kaczmarek  Dorota  (obecny)

Kamyszek  Sylwester  (obecny)

Kąkolewski  Patryk  (obecny)

Kozecki  Ireneusz  (obecny)

Markowski  Zbigniew  (obecny)

Napierała  Władysław  (obecny)

Pacholak  Krzysztof  (obecny)

Pieprzyk  Jacek  (obecny)

Pigla  Edwin  (obecny)

Pilc  Adam  (obecny)

Szczechowicz  Tomasz  (obecny)

Wichtowski  Marek  (obecny)

Wilkoński  Andrzej  (obecny)

10:10

Frąckowiak  Adam  (obecny)

09:35

09:35
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